
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 412
Vil ministeren redegøre for, om han vil udstikke regler for vagtbranchen, som sikrer, at
der, hvor der køres i risikoområder, skal firmaerne lave en risikovurdering, og såfremt der
vurderes at være en vis risiko, skal mindst to vagter køre sammen f.eks. ligesom den
ordning man har i Sverige, henset til at der i dag er firmaer, som blot kører med en person
og dermed kan underbyde andre firmaer, som tager sikkerheden alvorligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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Offentligt


